



## If you are a professional involved in delivering cardiovascular care, then CCS is for you!

The Canadian Cardiovascular Society (CCS) is the national voice for cardiovascular physicians and scientists in Canada. The CCS represents more than 1700 professionals in the cardiovascular field.

Our mission is to promote cardiovascular health and care through knowledge translation, including dissemination of research and encouragement of best practices, as well as professional development and leadership in health policy.

What are the benefits of membership in the CCS?

### LEADERSHIP

Leadership opportunities and peer recognition as:

- Topic expert
- Trainer/educator
- Key opinion leader
- Organizational leader
- Mentor to future cardiovascular professionals

### KNOWLEDGE

Educational programming for Canadian cardiovascular professionals

Meet your continuing professional development or continuing medical education needs through:

- Participation in the annual Canadian Cardiovascular Congress, the premiere cardiovascular event in Canada, and save over 50% in registration fees
- Up-to-date notification on state-of-the art educational opportunities
- Ongoing CCS-accredited regional and e-learning programs
- Unique educational programs for trainees

### COMMUNITY

Participating in your professional community...nationally, provincially and regionally – and the opportunity to shape and influence our health care system now and for the future

Over the past five years, the CCS has been an active participant in the following areas:

- Development of the Canadian Institutes of Health Research
- Romanow Report
- Fitness to drive and fly consensus conference recommendations postmyocardial infarction adopted across all 10 provincial ministries of transport
- Development of standards of training and competency for subspecialty areas

## Si vous êtes un professionnel qui dispensez des soins cardiovasculaires, la SCC est là pour vous !

La Société canadienne de cardiologie (SCC) est le porte-parole national des médecins et des scientifiques en santé cardiovasculaire au Canada. La SCC représente plus de 1 700 professionnels du milieu de la santé cardiovasculaire.

Sa mission consiste à promouvoir la santé et les soins cardiovasculaires par le transfert du savoir, y compris la diffusion de la recherche, l'incitation aux meilleures pratiques, le perfectionnement professionnel et le leadership en matière de politiques de santé.

Quels sont les avantages d'être membre de la SCC ?

### LE LEADERSHIP

Des possibilités de leadership et de reconnaissance par les pairs à titre :

- d'expert sur un sujet
- de formateur ou d'éducateur
- d'important leader d'opinion
- de leader organisationnel
- de mentor de futurs professionnels de la santé cardiovasculaire

### LE SAVOIR

Des programmes de formation pour les professionnels canadiens en santé cardiovasculaire

Répondez à vos besoins de perfectionnement professionnel continu ou de formation médicale continue en :

- participant au congrès annuel canadien en santé cardiovasculaire, le principal événement en santé cardiovasculaire au Canada, et épargnez plus 50 % sur les frais d'inscription
- étant informé des possibilités de formation de pointe
- profitant des programmes régionaux et des programmes de cyberapprentissage continus, agréés par la SCC
- profitant de programmes de formation uniques

### LA COMMUNAUTÉ

Participez à votre communauté professionnelle sur la scène nationale, provinciale et régionale et profitez de l'occasion de modeler et d'influencer le système de santé d'aujourd'hui et de demain

Depuis cinq ans, la SCC a été une participante active dans les projets suivants :

- la mise sur pied des Instituts de recherche en santé du Canada
- le rapport Romanow
- les recommandations de la conférence de concertation sur l'aptitude à conduire et à piloter après un infarctus du myocarde dans les dix ministères des Transports des provinces

- A partner in the development of the federally funded Canadian Heart Health Strategy and Action Plan
- Development, dissemination and advocacy for the adoption of the CCS access to care benchmarks as the wait time targets across Canada

Access to a pan-Canadian community of cardiovascular health and care experts through:

- Participation in working groups, committees and regional/national meetings
- Access to potential future employers through CCS networks, career centre and online fellowship listing
- Collaboration with specialty and subspecialty groups to address their unique needs, such as the Canadian Heart Rhythm Society, Canadian Society of Echocardiography, Canadian Association of Interventional Cardiology, Canadian Society of Cardiac Surgeons, Canadian Pediatric Cardiology Association and the Canadian Nuclear Cardiology Society

Also, receive exclusive member access to:

- The CCS online member directory
- *The Canadian Journal of Cardiology* online
- Regular e-updates on new developments in cardiovascular health, employment opportunities in Canada, educational events and news
- Unique suite of services for early career cardiovascular professionals

#### Join the growing number of...

Regular members – specialists in cardiovascular health and diseases, or specialists who do not have a specialty qualification in a cardiovascular discipline but are recognized as having a major interest and time commitment to cardiovascular disease, or those with doctorates who are directly involved in cardiovascular teaching and research.

Members-in-Training are currently engaged in a formal cardiovascular-related training program. Individuals remain eligible for such membership for as long as they are engaged in formal training.

Associate Members have an interest in cardiovascular health and diseases, and do not qualify as a regular member or a Member-in-Training.

#### Welcome to our newest CCS members, who are realizing the benefits of CCS membership today!

Andelfinger, Gregor (Montreal, Quebec)  
 Bellavance, Marc (Sherbrooke, Quebec)  
 Carignan, Susanne (Rivière du Loup, Quebec)  
 Cavalle-Garrido, Tiscar (Westmount, Quebec)  
 Di Lorenzo, Maria (Montreal, Quebec)  
 Dokainish, Hisham (Houston, Texas, USA)  
 Dubé, Jean (Fleurimont, Quebec)  
 Fam, Neil (Toronto, Ontario)  
 Fedak, Paul (Calgary, Alberta)  
 Ferland, Mario (Grande-Rivière, Quebec)  
 Fisher, Harold (Toronto, Ontario)  
 Haichin, Richard (Montreal (Quebec))  
 Hodge, Steven (Winnipeg, Manitoba)  
 Hua, Johnson (Cambridge, Ontario)  
 Javaheri, Sepehr (Amos, Quebec)  
 Jay, Venita (Toronto, Ontario)  
 Ko, Dennis (Toronto, Ontario)  
 Lai, Lillian (Ottawa, Ontario)  
 Legault, Sylvie (Montreal, Quebec)  
 Morphet, John (Niagara-on-the-Lake, Ontario)

- l'élaboration de normes de formation et de compétence dans des domaines de surspécialité
- partenaire dans la préparation de la Stratégie canadienne de santé cardiovasculaire et plan d'action financée par le gouvernement fédéral
- l'élaboration, la diffusion et les pressions pour faire adopter l'accès aux normes de soins de la SCC comme temps d'attente ciblés au Canada

L'accès à une communauté pancanadienne d'experts en santé et en soins cardiovasculaires par :

- la participation à des groupes de travail, des comités et des réunions régionales et nationales
- l'accès à des employeurs potentiels grâce au réseau, au centre des carrières et à la liste électronique de cours de surspécialité de la SCC
- la collaboration avec des groupes de spécialité et de surspécialité pour répondre à leurs besoins uniques, comme la Société canadienne de rythmologie, la Société canadienne d'échocardiographie, l'Association canadienne de cardiologie d'intervention, la Société canadienne des chirurgiens cardiaques, l'Association canadienne de cardiologie pédiatrique et la Société canadienne de cardiologie nucléaire

Ayez également droit à l'accès exclusif :

- au répertoire des membres de la SCC, par voie électronique
- au *Journal canadien de cardiologie* dans Internet
- à des mises à jour régulières par courriel de l'information en santé cardiovasculaire, des possibilités d'emploi au Canada, des activités de formation et des nouvelles
- à une série unique de services pour les professionnels de la santé cardiovasculaire en début de carrière

#### Joignez-vous au nombre croissant ...

...de membres ordinaires, des spécialistes en santé et en maladies cardiovasculaires ou des spécialistes qui ne sont pas spécialisés en cardiologie mais qui consacrent une grande partie de leur temps et ont un intérêt majeur pour les maladies cardiovasculaires, ou qui possèdent un doctorat relié directement à l'enseignement et à la recherche en santé cardiovasculaire.

...de membres en formation, qui participent à un programme de formation officiel relié à la santé cardiovasculaire. Ils demeurent admissibles à cette catégorie de membre tant qu'ils sont officiellement en formation.

...de membres associés, intéressés par la santé et les maladies cardiovasculaires, mais non admissibles à titre de membres ordinaires ou de membres en formation.

#### Bienvenue aux membres les plus récents de la SCC, qui découvrent maintenant les avantages de l'adhésion à la SCC !

Andelfinger, Gregor (Montréal, Québec)  
 Bellavance, Marc (Sherbrooke, Québec)  
 Carignan, Susanne (Rivière-du-Loup, Québec)  
 Cavalle-Garrido, Tiscar (Westmount, Québec)  
 Di Lorenzo, Maria (Montréal, Québec)  
 Dokainish, Hisham (Houston, Texas, États-Unis)  
 Dubé, Jean (Fleurimont, Québec)  
 Fam, Neil (Toronto, Ontario)  
 Fedak, Paul (Calgary, Alberta)  
 Ferland, Mario (Grande-Rivière, Québec)  
 Fisher, Harold (Toronto, Ontario)  
 Haichin, Richard (Montréal Québec)  
 Hodge, Steven (Winnipeg, Manitoba)  
 Dubé, Jean (Fleurimont, Québec)  
 Fam, Neil (Toronto, Ontario)  
 Fedak, Paul (Calgary, Alberta)  
 Ferland, Mario (Grande-Rivière, Québec)  
 Fisher, Harold (Toronto, Ontario)  
 Haichin, Richard (Montréal Québec)  
 Hodge, Steven (Winnipeg, Manitoba)

Naas, Abdulbassitt (Barrie, Ontario)  
Paterson, Ian (Edmonton, Alberta)  
Pilote, Louise (Montreal, Quebec)  
Puley, Geoffrey (Mississauga, Ontario)  
Quraishi, Ata-ur-Rehman (Halifax, Nova Scotia)  
Racine, Marie-Claude (Sept-Îles, Quebec)  
Ramer, Sarah (Halifax, Nova Scotia)  
Searles, Greg (Saint John, New Brunswick)  
Sharma, Maheshwar (Kitchener, Ontario)  
Skanes, Allan (London, Ontario)  
Tahiliani, Manoj (Oshawa, Ontario)  
Toal, Satish (Saint John, New Brunswick)

For full details on the advantages offered to CCS members, visit [www.ccs.ca](http://www.ccs.ca), or call the CCS at 1-877-569-3407 or 613-569-3407, extension 402.

Hua, Johnson (Cambridge, Ontario)  
Jawaheri, Sepehr (Amos, Québec)  
Jay, Venita (Toronto, Ontario)  
Ko, Dennis (Toronto, Ontario)  
Lai, Lillian (Ottawa, Ontario)  
Legault, Sylvie (Montréal, Québec)  
Morphet, John (Niagara-on-the-Lake, Ontario)  
Naas, Abdulbassitt (Barrie, Ontario)  
Paterson, Ian (Edmonton, Alberta)  
Pilote, Louise (Montréal, Québec)  
Puley, Geoffrey (Mississauga, Ontario)  
Quraishi, Ata-ur-Rehman (Halifax, Nouvelle-Écosse)  
Racine, Marie-Claude (Sept-Îles, Québec)  
Ramer, Sarah (Halifax, Nouvelle-Écosse)  
Searles, Greg (Saint John, Nouveau-Brunswick)  
Sharma, Maheshwar (Kitchener, Ontario)  
Skanes, Allan (London, Ontario)  
Tahiliani, Manoj (Oshawa, Ontario)  
Toal, Satish (Saint John, Nouveau-Brunswick)

Pour obtenir toute l'information relative aux avantages offerts aux membres de la SCC, consultez le site [www.ccs.ca](http://www.ccs.ca), ou téléphonez à la SCC, au 1-877-569-3407 ou au 613-569-3407, poste 402.



Your professional association working for you.

**Join or renew today!**

[www.ccs.ca](http://www.ccs.ca) | [membership@ccs.ca](mailto:membership@ccs.ca)  
1-877-569-3407 | 613-569-3407 ext. 402



**Canadian Cardiovascular  
Society**  
*Leadership. Knowledge. Community.*